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                                                ZAPISNIK 

Sa 47. sjednice Odbora za  zdravstvo, rad i socijalno staranje 

Skupštine Crne Gore, održane 19. juna 2014. godine 

 

      Sjednica je počela sa radom u 11 sati. 

 

      Sjednicu je otvorio i istom predsjedavao poslanik Zoran Jelić,  predsjednik 

Odbora. 

     

     Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici: dr Radovan Asanović i 

poslanik Goran Tuponja.  

    Pored članova Odbora sjednici su prisustvovali: poslanik Srđan Perić, u 

svojstvu predlagača Predloga zakona o izmjeni Zakona o penzijskom i 

invalidskom osiguranju, Rada Marković, predstavnik Uprave za inspekcijske 

poslove, Slobodan Filipović, direktor Direktorata za rad u Ministarstvu rada i 

socijalnog staranja, Tijana Prelević, načelnica za radne odnose u Ministarstvu 

rada i socijalnog staranja, Dušan Perović, direktor Fonda PIO i Jovo Pajović, 

direktor Direktorata za penzijsko i invalidsko osiguranje i boračku i invalidsku 

zaštitu u Ministarstvu rada i socijalnog staranja.  

       Za sjednicu je predložen sljedeći: 

 
 

  DNEVNI RED 

1. PREDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O PENZIJSKOM I 
INVALIDSKOM OSIGURANJU, koji je Skupštini Crne Gore 
podnio poslanik Srđan Perić; 
 

2. PREDLOG ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O PENZIJSKOM I 
INVALIDSKOM OSIGURANJU, koji su Skupštini Crne Gore 
podnijeli poslanici Neven Gošović, Snežana Jonica i Aleksandar  
Damjanović;  

 
3. RAZMATRANJE DOPISA FONDA PENZIJSKOG I INVALIDSKOG 

OSIGURANJA U VEZI NAPLATE I KONTROLE POREZA I 
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DOPRINOSA I DRUGIH DAŽBINA KOJE UVODI  DRŽAVA CRNA 
GORA I 

 
4. RAZMATRANJE INFORMACIJE O EFEKTIMA I REZULTATIMA 

RADA UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE NA SUZBIJANJU 
SIVE EKONOMIJE NA TRŽIŠTU RADA U 2013. I 2014. GODINI 
(JANUAR I FEBRUAR). 
 

 

- Usvajanje zapisnika sa 29.30.34 i 35. sjednice Odbora.  
 

      Na predlog predsjednika Odbora Zorana Jelića dnevni red sjednice proširen 

je za jednu tačku. Naime, na sjednici su razmotreni amandmani podnešeni na 

Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o radu koje su podnijeli 

poslanici Neven Gošović i Velizar Kaluđerović. U okviru ove tačke razmotreni su 

i amandmani koje je na Predlog zakona  o izmjenama i dopuni Zakona o radu                                             

podnio poslanik Janko Vučinić. 

Prva tačka: 

      Predstavnik predlagača Predloga zakona o izmjenama i dopunama zakona 

o penzijskom i invalidskom osiguranju poslanik Srđan Perić obrazložio je 

predloženi akt. Naglasio je da je intencija ovog Zakona jedna a to je 

odmrzavanje penzija prije kraja godine. 

      U raspravi su učestvovali poslanici: Janko Vučinić, Zoran Jelić, predsjednik 

Odbora, Jovo Pajović, direktor Direktorata za penzijsko i invalidsko osiguranje i 

boračku i invalidsku zaštitu u Ministarstvu rada i socijalnog staranja. 

      Poslanik Janko Vučinić podržao je odmrzavanje penzija i to kako je kazao 

što je moguće prije jer u Crnoj Gori ima  porodica koje žive na teret penzionera.    

     Predsjednik Odbora Zoran Jelić pitao je poslanika Srđana Perića koliko treba 

po njegovom mišljenju obezbijediti sredstava u Budžetu za ova Predlog 

zakona? podsjećajući da za svaki Predlog zakona treba obezbijediti finansijaka 

sredstva. 
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     Direktor Direktorata za penzijsko i invalidsko osiguranje i boračku i 

invalidsku zaštitu u Ministrstvu rada i socijalnog staranja Jovo Pajović pročitao 

je mišljenje Vlade gdje se navodi da ovaj Predlog zakona ne treba prihvatiti. 

     Odbor za zdravstvo, rad i socijalno staranje podržao je Predlog zakona o 

izmjenama i dopunama Zakona o penzijskom i invalidskom osiguranju koji je 

podnio poslanik Srđan Perić.  

      Za izvjestioca Odbora za Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

radu imenovan je poslanik Izet Bralić. 

Druga tačka:  

     Obrazloženje o drugoj tački dnevnog reda dao je poslanik Neven Gošović. 

     Naglasio je da je usklađivanje penzija jedno od osnovnih prava penzionera 

te da postoje veliki razlozi za odmrzavanje penzija. Nadalje, podsjetio je na 

obećanje minista finansija koji je kazao da je ovo jedini segment gdje neće biti 

limitiranja.  

     U raspravi je učestvovala poslanica: Zorica Kovačević, direktor Direktorata 

za  penzijsko i invalidsko osiguranje i boračku i invalidsku zaštitu u Ministarstvu 

rada i socijalnog staranja  Jovo Pajović i poslanici  Zoran Jelić i Andrija Popović. 

     Poslanica Zorica Kovačević, smatra da se treba naći kvalitetan način 

finansiranja kako bi se ovaj predlog mogao podržati. 

     Jovo Pajović, direktor Direktorata za penzijsko i invalidsko osiguranje i 

boračku i invalidsku zaštitu u Ministarstvu rada i socijalnog staranja naglasio je 

da je identičan stav Vlede kao za Predlog zakona o dopuni Zakona o 

penzijskom i invalidskom osiguranju koji je podnio poslanik Srđan Perić .  

      Predsjednik Odbora Zoran Jelić, ponovio je pitanje da li postoje sredstva u 

Budžetu za Predlog zakona o izmjeni Zakona o penzijskom i inavlidskom 

osiguranju koje je podnio poslanik Srđan Perić. Odgovarajući na pitanje 

poslanika Zorana Jelića, poslanik Neven Gošović, naglasio je da treba 

obezbijediti sredstva od blizu deset miliona eura za sprovođenje ovog  Zakona. 

     Odbor za zdravstvo rad i socijalno staranje nije podržao ovaj Predlog Zakona 

a za izvjestioca Odbora određen je poslanik Novica Stanić. 
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Treća tačka: 

       Otvarajući treću dačku dnevnog reda predsjednik Odbora Zoran Jelić dao je 

riječ direktoru Fonda Penzijskog i invalidskog osiguranja Dušanu Peroviću. 

       Dušan Perović, direktor Fonda penzijskog i invalidskog osiguranja naglasio 

je, da su doprinosi Fonda Penzijskog i inavlidskog osiguranja povećani u 

odnosu na prošlu godinu za skoro 15 posto a tokom ove godine nastavljena je 

tedencija rasta. Nadalje, istakao je da Fond čini sve napore da se kvalitetno 

prati naplatu poreza i doprinosa penzijskog i invalidskog osiguranja.  

       Na sjednici je konstatovano da je dobijena dosta precizna informacija 

Fonda Penzijskog i invalidskog osiguranja.  

Četvrta tačka: 

      Razmatranje informacije o efektima i rezultatima rada Uprave za 

inspekcijske poslove na suzbijanju sive ekonomije na tržištu rada u 2013. i 

2014. godini (januar i februar), četvreta je tačka dnevnog reda koja je na 

sjednici razmatrana.  

      Predsjednik Odbora je konstatovao da je dostavljena precizna informacija 

od strane Uprave za inspekcijake poslove nakon čega je dao riječ Radi 

Marković, predstavnicu Uprave za inspekcijske poslove.   

    Rada Marković predstavnica Uprave za inspekcijske poslove, naglasila da je 

inspekcija rada u inspekcijskim pregledima vršeći kontrolu, u tom periodu 

utvrdiila da je ukupno na terenu mimo Zakona, odnosno u radu na crno 

evidentirano pet hiljada šesto tridest devet lica. Naglasila je, da je pripremljen 

novi akt o sistematizaciji kojim je predloženo povećanje inspektora rada za 

osam inspektora, od čega šest za područje radnih odnosa, što će doprijeniti 

povećanju efikasnosti rada Uprave za inspekcijske poslove.  

     Predsjednik Odbora Zoran Jelić naglasio je da će Odbor ovu informaciju 

proslijediti Partiji udruženih penzionera i invalida Crne Gore, koji su zahtijevali 

da se ova informacija razmotri  na matičnom Odboru.  
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Peta tačka: 

     Razmatranje amandmana koji su podneseni na Predlog zakona o izmjenama 

i dopunama Zakona o radu peta je tačka koja je razmotrena na ovoj sjednioci 

Odbora.  

  

      Dakle, u okviru pete tačke dnevnog reda na sjednici su takođe razmotreni 

amandmani (2) poslnika Nevena Gošovića i Velizara Kauđerovića. 

    Poslanici Neven Gošović i Velizar Kaluđerović podnijeli su  (2) amandmana 

na Predlog zakona o izmjenama i dopuni  Zakona o radu. 

 

     Obrazloženje o amandmanima dao je posalnik Neven Gošović u svojstvu 

predlgača. 

 

     Predstavnik Vlade se izjasnio da ne prihvata predložene amandmane. 

 

    Odbor za zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne Gore takođe nije 

prihvatio predložene amandmane i predložio Skupštini Crne Gore da ih odbije. 

 

     U okviru pete tačke dnevnog reda Odbor je takođe razmotrio amandmane(3) 

poslanika Janka Vučinića na Predlog zakona o radu. 

     Obrazloženje o amandmanima dao je poslanik Janko Vučinić u svojstvu 

predlgača. 

      Predstavnik Vlade se izjasnio da ne prihvata predložene amandmane. 

      Odbor za zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne Gore, takođe 

nije prihvatio predložene amandmane i predložio Skupštini Crne Gore da ih 

odbije. 

      Nakon što je na sjednici razmotreno svih pet tačaka dnevnog reda, 

jednoglasno usvojeni zapisnici sa 29. 30. 34. i 35. sjednice Odbora.  
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      Sjednica je završena u 12  sati.   

   

Br.00-63-12/14 

Podgorica,  19. septembar 2014.godine 

 

Sekretar Odbora                                                                   Predsjednik Odbora  

                                                                                                                                                                                                                                                           

Momir Joksimović                                                                         Zoran Jelić  
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